
Referat af skolebestyrelsesmøde                                                                                  

    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 10.06.21 KL 18.30-20-30 

Mødested: Personalerum på GLH. Der vil være forplejning. 

Indbudt: Anne Correll, Cille Thomsen, Anne Poulsen, Dorte Vilhelmsen, Karina Kreipke, 
Simone Henriksen, Rene Brohammer  

Indbudt elever: Cecilie 

Skolens ledelse Kenneth, Helle 

Afbud Toke Christensen 

Mødeleder Dorte Vilhelmsen 

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden 
 

Godkendt  

2.  Elevrådet 
 

Elevrådet har sammen men hver for sig lavet en 
avis.  
Cecilie uddeler eksemplarer og gennemgår 
avisen.  
Ros til elevrådet! 
God ide, hvis elevrådet fremover afslutter året 
med en avis. Indlæggene kan skrives løbende. 
 

3. Meddelelser: 
Formand:  
Skoleledelse:  
Arbejdsgrupper: 
Personale: 
Skolerådet:  
Kommunalbestyrelsen: 

Meddelelser: 
Formand: Ingen meddelelser 
Skoleledelse:  
Kommende skoleår/fagfordeling 
Udvidelse af skole-/dagbehandling. Der er over de 
senere året lavet en udvidelse af Gl. Hjort fra 120 
elever til 158 elever. Det giver et pres på vores 
lokaler.  
Ansættelse af ny faglig leder (Carsten) til Villaen 
og mellem C. 
Indsats omkring arbejdsmiljøet for hele skolen og 
for særlige grupper. 
Arbejdsgrupper: Ingen meddelelser 
Personale: 
Fagfordelingen 
Dejligt at vi så småt kan være sammen i større 
grupper, og at eleverne kan være mere sammen 
med andre. Forældrene vil synes, det er rart at 
kende programmet i ferien, - det skal sendes ud.  
Vi glæder os til, at vi igen kan holde fx 
sommerfest for elever og for personalet.  
Det er rigtig godt, at der teststed på skolen.  
Skolerådet: Sidste møde blev aflyst pga. for 
fremmødte. Indholdet (udviklingsplanen) rykkes 



til næste møde 
Kommunalbestyrelsen: Ingen meddelelser 
 

4. Punkter på dagsorden: 

 Håndtering af mobning: 

 Antimobbestrategi 
Se medsendte og kom med input. 
Power Point v. Kenneth 
 

 Trivselsmåling 
Se medsendte og kom med input.  
 

 Trivsel: 
 

 Hvordan sikrer vi den gode tone? 

 Hvordan laves 

trivselsmålinger/APV for hhv børn 

og personale på skolen? 

 Hvordan kan vi forbedre trivsel for 

vores børn? 

 Digital: Hvordan sikrer vi digital 

dannelse og brug af sociale 

medier, herunder forebyggelse af 

digital mobning?  

 
 
Beslutning:  
Hvem skal lave et udkast?  
Drøftelse: Tænk stort, hvordan skal vores 
skole være og udvikle sig i fremtiden?  

 Håndtering af mobning: 
 
Kenneth præsenterede punktet gennem en 
powerpoint.  
 
Der er udarbejdet en skabelon, som skal benyttes, 
hvis der opstår en situation omkring mobning.  
 
Antimobbestrategien skal revideres/vedtages af 
skolebestyrelsen hvert år.  
Skolebestyrelsen vedtog antimobbestrategien.  
 
 

 Trivselsmåling 
 
Årets trivselsmåling er netop blevet afsluttet.  
Overordnet er det en rigtig fin måling.  
 
0.-3.klasse:  
Generelt: 
85 % har svaret. Markant flere har svaret end 
sidste år.  
 
Social trivsel: 
97 % er altid eller ofte glade for at komme i skole. 
Stigning fra sidste år.  
75 % oplever at klassekammeraterne kan lide en. 
Året før var det 54 %.  
 
Overordnet set er der en positiv fremgang på det 
sociale. Hænger det sammen med at vi under 
coronaen har været meget i egne klasser. 
 
Faglig trivsel: 
Stor fremgang omkring koncentration – 54 % 
svarer at de godt kan koncentrere sig modsat  
28 % sidste år 
Generelt stort løft omkring den faglige trivsel.  
 
Måske hænger det også sammen med at der har 
været færre voksne omkring klasserne.  
 
Øvrige:  
Ligner meget det fra sidste år.  
 
 



4.-9. klasse:  
Generelt: 
83 % har svaret. En lille stigning.  
 
Social trivsel: 
67 % er altid eller ofte glade for at komme i skole. 
Stigning fra sidste år. 
 
Færre elever, der siger, at de aldrig eller sjældent 
er glad for deres klasse.   
 
6 % svarer, at de aldrig/sjældent er trygge i 
skolen, året før var det 25 %. 
 
Mobning – i år 84 % bliver aldrig mobbet året før 
var det 67 %.  
 
Flere oplever, at de godt kan finde løsninger på 
udfordringer.  
 
Støtte og inspiration:  
Færre elever synes undervisningen er kedelig.  
 
Ro og orden: 
Flere elever oplever en større ro i klassen. 
 
 

 Trivsel: 
 

Udsat til næste møde den 19/8-21 kl. 17.30-
19.30.  

5. Evt.   
Dorte laver en årsberetning, som sendes ud til 
forældrene.  
 
Der lægges en oversigt over møderne kommende 
skoleår i gruppen på Aula.  
 
Der skal vælges 2 medlemmer og 2 suppleanter 
efter sommerferien. Det skal gøres i forbindelse 
med forældremødet den 26/8 kl. 17-19. Dorte 
sender en besked ud til forældrene i starten af 
august.  
 
 

 


